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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. június 27-én 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő   

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető 

(a 1-3. napirendi ponthoz)  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(az 5. napirendi ponthoz és a vegyes ügyekhez)  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető 

(a 4. napirendi ponthoz)  

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőtársaimat és a vendégeket a 

mai testületi ülésen. Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen 

van, az ülés határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt 

napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel kiküldtünk egy előterjesztést, a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal lépcsőházába 

légkondicionáló készülék beszerzése tárgyában előterjesztéseket. 

Napirenddel kapcsolatban tartalmilag van hozzászólás? Nem volt.  
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Aki elfogadja, hogy sürgősséggel kiküldött Pétfürdői Polgármesteri Hivatal lépcsőházába 

légkondicionáló készülék beszerzése tárgyú előterjesztést felvegyük a nyilvános ülés 

napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatal lépcsőházába légkondicionáló készülék beszerzése tárgyú 99/2024. 

számú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Tulajdonosi 

jóváhagyás megadása” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

138/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Tulajdonosi 

jóváhagyás megadása” tárgyú, 95/2024. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása (91/2024.)  

2.) A távhőszolgáltatásról szóló új önkormányzati rendelet (96/2024.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (90/2024.) 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

5.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2023/2024. nevelési évről szóló beszámolója 

(88/2024.) 

6.) Óvoda alapító okirat módosítása (92/2024.) 

7.) Óvoda költségvetési módosítási kérelme (98/2024.) 

8.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről (97/2024.) 

9.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt részéről: Sporttelep tekepályájának felújítása 

(94/2024.)  

10.) Pétfürdői Polgármesteri Hivatal lépcsőházába légkondicionáló készülék beszerzése 

(99/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (93/2024.) 

 

Vegyes ügyek 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Vendégünk van. Tisztelettel köszöntöm az Óvoda vezetőjét. 

Javaslom az Óvoda témáit előre venni. Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

1.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2023/2024. nevelési évről szóló beszámolója 

(száma: 88/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Nincs kiegészíteni valóm, köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Képviselő urak, hölgy?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nagyon klasszul összeszedett, könnyedén értelmezhető és 

az egész nevelési évről részletes beszámoló, minden pontjára kiterjedő beszámoló ez. Tavaly 

nem voltam itt, amikor az előző nevelési év beszámolóját tárgyaltátok. Amikor 2 évvel ezelőtt 

úgy döntöttünk, hogy Mónika lesz az intézményvezető, akkor én elhatároztam, hogy minden 

évben reflektálni fogok nem csak a beszámolóra, hanem arra is, hogy mint, dolgozó hogy éltem 

meg ezt az évet. A bizottsági ülésen is mondtam, most is el fogom mondani, hogy köszönöm 

szépen minden dolgozó nevében, hogy 2 évvel ezelőtt úgy döntöttünk, hogy Mónika legyen az 

intézményvezető. Szakmailag fellendültünk. Előtte sem volt rossz az óvoda, de most 

kimondottan új programokkal, új erőkkel, új lendülettel dolgozunk. Nekem, mint dolgozónak 

belülről nézve azt kell, hogy mondjam, hogy nagyon jó csapat van, előre megyünk. Nyilván 

nem minden pillanatban és nem minden kollégám az, aki mindenben és azonnal támogatja a 

vezetőt, de elfogadja az irányt. Összességében nagyon-nagyon jó a társaság, összekovácsol 

minket az, hogy közösen dolgozunk, közösen megyünk közös útra. Amióta a Móni a vezető és 

a Covid megszűnt, azóta az alapítványt is úgy tudjuk támogatni dolgozóként, hogy nem egy, 

hanem két bált is bevállalnak a dolgozók, ami nem kicsi munka. Viszont amit a bálokból pénzt 

össze tudunk kalapozni, azt minden esetben a gyerekekre, gyerekprogramokra fordítjuk. Ezzel 

könnyítünk a szülőknek. Nagyon sok minden ingyenessé vált. Színházi programok vannak 

ingyen. A szeptemberi úszásoktatásnál a Képviselő-testület jóvoltából az alapítvány annyi 

pénzt kapott, hogy úgy néz ki, hogy egy fillért sem kell a szülőknek fizetni azért, hogy a vízhez 

szoktatásban részt vehessenek azoknak a nagycsoportosok, akiknek a szülei ezt vállalják. Mint 

dolgozó úgy gondolom, hogy jó irányba megyünk és látványos. Ami eddig csak volt, hogy zöld 

óvoda, most tényleg zöldek vagyunk, ragyogunk és a gyerekek részt vesznek benne.  
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Köszönöm, nagyon jól összeállított anyag. Apróbb hiba van benne, amit majd megbeszélünk, 

de nem olyan eget verő. Köszönöm szépen a testületnek, hogy 2 évvel úgy döntött, ahogy 

döntött.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Tényleg egy jó a beszámoló, átlátható. Csináltam egy kis 

statisztikát magamnak, két évet vizsgáltam. Nem csak a beszámoló jó, hanem a statisztika is azt 

mutatja, hogy jelentős fejlődés volt a beszédhibás gyerekeknél.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a gyerek összetételtől is függ.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, de ez egy örömhír. Sokáig 50 %-os volt. Elég magas 

volt.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Idén kevesebb gyerek van és 39 %-ra jött ki a 

nagycsoportosoknál, miközben már volt 60 % is.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Teljesen egyetértek a Marcsi által elmondottakkal az óvoda 

minősítését illetően. Egy konkrét kérdést tennék fel. Írod Mónika a 19. oldalon, hogy az elmúlt 

tanévben 43 gyerek jött az óvodába, ebből 28 a családból, 15 pedig a bölcsődéből érkezett. 

Érezhető szignifikáns különbség a beilleszkedésben azok közt, akik a bölcsődéből, meg azok 

közt, akik a családból közvetlen jönnek? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Igen, akik a bölcsödéből jönnek, sokkal hamarabb 

beilleszkednek. Sokkal könnyebben megy a beszoktatás. Akik családból jönnek sokkal több a 

probléma. Egyrészt nem szobatiszták, nem önállóak, nem beszélnek. Viszont, ha betölti a 3 

évet, fel kell venni. Ezekkel a problémákkal meg kell küzdeni. Azt kell, hogy mondjam, hogy 

elég sok bölcsisünk van, akik év közben is jönnek át folyamatosan. Régen is volt, de most 

nagyon nagy a különbség.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 3 évesen már elvárt szint lenne a szobatisztaság? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Nincs ilyen kikötés, viszont mi nem pelenkázhatunk. 

Ezeknek a feltételeknek mi nem tudunk eleget tenni. Ennek vannak egészségügyi szabályai, 

amit mi nem tudunk biztosítani, pelenka nincs. Aki nem szobatiszta, annak nagyon sok bugyi a 

szekrénybe, nagyon sok váltónadrág és nagyon sokat mosunk fel és mossuk le azokat az 

eszközöket, amik olyanok lesznek amilyenek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Régen feltétel volt a szobatisztaság, ma már nem, de a 

pelenkázást az óvoda nem tudja vállalni, csak többletmunkát ad.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

139/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda beszámolóját a 2023/2024. nevelési 

évről e l f o g a d j a. 

 

 

2.) Óvoda alapító okirat módosítása (száma: 92/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

140/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 3/2024.  (I.11.) 

számú képviselő-testületi határozattal 2024. január 17-én kiadott „Alapító 

okirat” módosítását, valamint a módosítással egységes szerkezetbe foglalt 

„Alapító okiratot” e határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

A Képviselő-testület  

a) felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító képviseletében eljárva 

a „Módosító okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 

„Alapító okirat”-ot kiadja és ezzel egyidejűleg a 2024. január 17-én 

kiadott alapító okiratot visszavonja;  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon. 

 

Határidő  a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                 b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                       2024. július 12. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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3.) Óvoda költségvetési módosítási kérelme (száma: 98/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy 8 db laptop kerüljön 

megvásárlásra, bruttó 1.350.000.- Ft értékben. 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság kiegészített javaslatát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

141/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda működési kiadásai 

a) személyi juttatás előirányzatát 2.095.600.- forinttal,  

b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adót 

272.428.- forinttal 

megemeli az Önkormányzat 2024 évi költségvetésének általános tartaléka 

terhére. 

 

Egyúttal az Óvoda részére 8 darab laptop beszerzését engedélyezi 

1.350.000.- forint összegben az Önkormányzat 2024 évi költségvetésének 

általános tartaléka terhére.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg az intézmény igazgatójának, valamint a fentieket a költségvetés soron 

következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a költségvetés módosítására: 2024. szeptember havi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Szeretném megköszönni az ilyen váratlan 

támogatásokat, de ez most így adódott.  

 

Horváth Éva polgármester: Folytatjuk az elejétől.  
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4.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása  

(száma: 91/2024.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 

rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2024.(VI.28.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről 

szóló 1/2024.(II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5.) A távhőszolgáltatásról szóló új önkormányzati rendelet (száma: 96/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 

rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2024.(VI.28.) RENDELETE: 

 

a távhőszolgáltatásról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 90/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

142/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

84/2024.(III.28.), 85/2024.(III.28.), 88/2024.(III.28.), 95/2024.(IV.25.), 

103/2024.(IV.25.), 109/2024.(V.30.), 111/2024.(V.30.), 113/2024.(V.30.), 

114/2024.(V.30.), 116/2024.(V.30.), 120/2024.(V.30.), 121/2024.(V.30.), 

122/2024.(V.30.), 123/2024.(V.30.), 124/2024.(V.30.), 125/2024.(V.30.), 

126/2024.(V.30.), 127/2024.(V.30.), 128/2024.(V.30.), 129/2024.(V.30.), 

130/2024.(V.30.), 131/2024.(V.30.), 132/2024.(V.30.), 133/2024.(V.30.), 

134/2024.(V.30.), 135/2024.(V.30.), 136/2024.(V.30.),  137/2024.(VI.06.). 
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7.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Egy hónap telt el az előző ülés óta. 

Szennyvíztelep. A próbaüzem folyamatos. Kisebb hibák most jönnek elő, melyeknek a javítása 

folyamatban (pl. homokfogó által kifogott hulladék hamar megtölti a kukákat, szükséges a 

kukák mozgatását és ürítését segítő berendezés elhelyezése). 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez az idegen víz probléma? 

 

Horváth Éva polgármester: Erről most nem kaptam jelentést.  

Liszt Ferenc utca 5. Társasház. Kivitelezés folyamatos. A közös képviselő szerint reálisnak 

tűnik a szeptemberi befejezés és a beköltözés is. A lakások nagy része készen van, most a 

lépcsőházat csinálják, szerelvényezni kell a lakásokban itt-ott.  

A KAB busz június 4-én volt itt és jövő héten július 4-én jön.  

Az Óvoda átköltözött az iskolába. Nagyon flottul ment. A gyerekek élvezik, nekik ez a nyári 

tábor. 

Elkezdődött a napközis tábor, a gyermekek imádják, sok sikert kívánok. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bölcsődében az ablak csere megtörtént.  

 

Horváth Éva polgármester: Az benne van a beruházási beszámolóban.  

 

 

8.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről  

(száma: 97/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez is nagyon jól összeszedett beszámoló. Nagyon látványos. 

Bármelyik péti elolvashatja és akkor képbe kerül.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én is ezt akartam mondani és ezekkel a színes grafikonokkal 

láthatóvá válik az, ami a szövegben le van írva. Nagyon klasszul összeszedett munka. Nagyon 

részletes és köszönjük szépen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az 5. oldalon a jegyző asszonynak van egy olyan mondata, 

hogy „a kapcsolattartást remélhetőleg megfelelő szinten tudtam ellátni”.  Ez akár kérdőjeles is 

lehetne. Én meg mondom, hogy igen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Érdekes felvetés az aljegyzői státusz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Most pont nem tartom megint érdekesnek, inkább 

aktuálisnak. Amikor jegyző lettem, akkor is bent volt, 2016-tól, mert mindig úgy éreztem, hogy 

kellene. A hivatal összetétele most szerintem a feladatoknak maximálisan megfelel. Nincs 

nekem semmi problémám, nagyon szeretem a helyettesemmel a munkát, szólni nem kell és 

tudja, hogy mit akarok, azzal, hogy ő nem aljegyző. A helyettesítés szempontjából nagyon jó. 

Viszont azt gondolom, hogy egy ekkora településen, amikor egy 2000 fős településen a jegyző 

helyettesét úgy hívják, hogy aljegyző, akkor azért ennek a település vezetőjének a helyettese is 

megérdemelné a státuszt. Egy forinttal nem kerülne többe. Mégis más, ha valakit úgy hívnak, 

hogy a jegyzőt helyettesítő csoportvezető, vagy van neki egy titulusa, hogy aljegyző. Bármi 

történik a jegyzővel, egész más megítélés alá esik a jogszabályok szerint is, ha van egy aljegyző. 

Gyakorlatilag jogfolytonos az élet.  

Mikor csak egy szervezeti szabályzatban kijelölt helyettesről beszélünk, akkor egyáltalán nem 

biztos, hogyha ne adj Isten hat hónapig nem sikerül valamit csinálni, nem tér vissza valami 

miatt a jegyző a munkába, akkor, ha nem vállalja tovább a helyettesítést, akkor bizony a 

Kormányhivatal belép a porondra és ő megbíz valakit. Azért egy aljegyzői státuszt meg kell 

pályázni, itt ez a lényeg. Nem azt mondom a dolgozók közül, akinek van ilyen végzettsége, 

hogy te a helyettesítésemet munkaköri leírás szerint vállald el, hanem ez egy másfajta státusz.  

A mostani beszámolóban úgy gondolom, hogy van létjogosultsága. Tudjuk, hogy választás volt 

és annak tudjuk az eredményét, azt is mindenki tudja, hogy jövőre készülök elmenni nyugdíjba. 

Valahogy a folytonosságot ezzel meg lehetne teremteni. Azért lenne jó mihamarabb ebben a 

kérdésben dönteni az új testületnek az új SZMSZ-ben, mert aki már megpályáz egy aljegyzői 

állást, és én azt mondom, hogy köszönöm, hogy eddig itt lehettem, és hogy eddig a 

közigazgatásban dolgozhattam, akkor feltehetőleg utána van benne annyi ambíció, hogy 

megpályázza a jegyzői állást. Nem mindegy se a hivatal dolgozóinak, sem a Képviselő-

testületnek, hogy egy teljesen vadidegen ember fog idejönni, vagy egy olyan, akit valamilyen 

szinten ismernek, dolgoztak vele. Most ismét létjogosultsága van a beszámolóban a felvetésnek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A beszámolóban vannak diagramok, amiből kiemelném 

azt, ahol nemek és életkor szerint csoportosítottak dolgozókat. Az tűnt fel, hogy 55 felett 6 fő 

nő van, aki a 40 éves nyugdíjjal nagyon hamar el fog menni nyugdíjba. Kívülről behozni 

megfelelő végzettségű embert nem olyan egyszerű. Teljesen egyetértek azzal a hangsúllyal, 

hogy a középfokú végzettségűekből itt hivatalon belül kell ösztönözni a magasabb végzettség 

megszerzésére és a magasabb szintű beosztások betöltésére. Saját kinevelésre gondolok. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt a hivatalban egy ilyen időszak, amikor több kolléga is 

továbbképzésen volt, sőt itt szerzett diplomát.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Több diagram van benne. Nagyon látványos. A 2023-as 

évben, hogy mennyivel több feladata volt a hivatalnak, merthogy a rendeletek átdolgozása, 

felülvizsgálata akkor zajlott. A 2023-as évben 38 rendelet született, miközben 2022-ben 14 és 

2021-ben 16. Ezeknek a rendeleteknek az előkészítése, javítása mind a hivatali dolgozók 

munkája, mi képviselők csak beleokoskodunk és ötleteket adunk vagy kéréseink vannak, vagy 

az esetleges hibákat megtaláljuk, ha ügyesek vagyunk. A tavalyi évben a hivatal erre is nagyon 

sok energiát is fektetett.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

143/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 81. § (3) bekezdés f) pontja szerinti, Jegyző által készített, a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót e l f o g a d j a. 

 

 

9.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt részéről: Sporttelep tekepályájának felújítása 

(száma: 94/2024.)  

Előterjesztő: Nagy Zsolt képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az alábbi módosított határozati javaslatot: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az 

önkormányzat tulajdonát képező 2357/1 hrsz-ú ingatlan 4 db tekepályáját felújíttatja.  

A felújítás költsége összesen: bruttó 4.443.867.- Ft, melynek fedezete az önkormányzat 2024. 

évi költségvetésének általános tartaléka. 

A testület felhatalmazza a polgármestert a kivitelezés megrendelésére, egyúttal felkéri, hogy 

jelen döntésre a költségvetés soron következő módosításakor legyen figyelemmel. 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2024. július 15.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslatba 

bruttó 4.443.867.- Ft kerüljön. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

144/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az önkormányzat tulajdonát képező 2357/1 hrsz-ú 

ingatlan 4 db tekepályáját felújíttatja.  

 

A felújítás költsége összesen: bruttó 4.443.867.- Ft, melynek fedezete az 

önkormányzat 2024. évi költségvetésének általános tartaléka. 

 

A testület felhatalmazza a polgármestert a kivitelezés megrendelésére, 

egyúttal felkéri, hogy jelen döntésre a költségvetés soron következő 

módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2024. július 15.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Köszönjük szépen.  

 

 

10.) Pétfürdői Polgármesteri Hivatal lépcsőházába légkondicionáló készülék beszerzése 

(száma: 99/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

145/2024.(VI.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal (Pétfürdő, Berhidai út 

6/C.) épületének lépcsőházába 1 darab légkondicionáló készülék 

elhelyezésének kivitelezési munkáival a VETSEY Kft-t (8300 Tapolca, 

Nyárfa u. 23) bízza meg.  
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A kivitelezés összege: bruttó 816.610.- Ft.  

 

A kivitelezés fedezete az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének 

általános tartaléka.  

 

A Testület felhatalmazza a Jegyzőt a szerződés megkötésére. 

 

A Testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakat a 

következő költségvetés módosításánál vegye figyelembe.  

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2024. július 12. 

                költségvetés módosítására: 2024. szeptember 26-i testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztatók:  

 

 

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (száma: 93/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Településfejlesztési Bizottság javaslata 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az alábbi határozati javaslatot: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Pétkomm Kft. 

ügyvezetőjét, hogy Pétfürdőn nézzék át az összes vízelvezető csatornát. Ahol kell tisztítani és 

rendelkezésre is állnak az eszközök, ott a Pétkomm Kft. végezze el a tisztítást. Ahol a Pétkomm 

Kft. nem tudja elvégezni a tisztítást, azt jelezze a Képviselő-testületnek, hogy meg tudja 

rendelni egy külső vállalkozótól.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 

alábbi határozati javaslatot: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Pétkomm Kft. 

ügyvezetőjét, hogy intézkedjen, hogy Pétfürdőn a Szent István parkban, a Horizont előtti téren 

és az Ifjúsági tó környékén a hulladékgyűjtők ürítése hétfőn és pénteken történjen. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 

alábbi határozati javaslatot: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Pétkomm Kft. 

ügyvezetőjét, hogy intézkedjen a hulladékgyűjtő ürítések során a hulladékgyűjtők környékének 

összetakarításáról is. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 

alábbi határozati javaslatot: 
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Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Pétkomm Kft. 

ügyvezetőjét, hogy ellenőriztesse a hulladékgyűjtők állapotát, különös tekintettel a gyűjtők 

aljára, hogy záródik-e és amelyik nem záródik, azt tegyék rendbe.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Semmi gond ezekkel. Ezeknek természetesen lesz 

pénzügyi vonzata. Ezeket érthetem úgy, hogy ez egy felhatalmazás? Ha van egy rossz kuka, 

akkor nem kell egyeztetnem, hanem csináljuk?! 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Mondom a problémás részét. Nem tudom, hogy 

valamikor írásba lett foglalva, vagy csak szóban, gyakorlatban, hogy a hulladékgyűjtő 

edényeket az önkormányzati dolgozók ürítik. Akkor ezt a szabályt innentől kezdve lehet 

módosítani, hogy bevonhatjuk a Pétkomm Kft. dolgozóit is? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Akkor ennek szintén pénzügyi vonzata is lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezeket a Településfejlesztési Bizottság döntéseit megkapod 

írásban.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezek javaslatok, ezekről szavazni kellene.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekem van hozzászólásom. A vízelvezető árkokat mi szoktuk 

megrendelni és mi kísérjük figyelemmel. Nem tudom, hogy mire gondoltatok.  

 

Béni Norbert képviselő: A Pétkomm Kft. előtt jöttem valamelyik nap és ezeket a lefolyókat 

szedték ki és pucolták. Erre kérdeztünk rá a bizottsági ülésen és az volt a válasz, hogy a 

Pétkomm Kft. csinálja.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt a Pihokker csinálja, mert az veszélyes hulladék.  

 

Béni Norbert képviselő: A településen tele vannak ezek a lefolyók, el vannak dugulva. 

Valamelyikből már fű nő. 

 

Horváth Éva polgármester: Az a mi dolgunk, hogy ezzel a Pihokkert megbízzuk.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Azért nem akadtam meg ezen a tételen, mert egyrészt 

vannak nyílt árkok és ha meg tudjuk csinálni, akkor megcsináljuk. Vannak a zárt árkok, amivel 

nem tudunk semmit csinálni és vannak ezek az olajfogós víznyelők, amiket a Pihokker csinál.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor ez a mi dolgunk, vettem a lapot.  

 

Béni Norbert képviselő: A Horizontnál is a nagy elágazóban is el van dugulva.  

 

Horváth Éva polgármester: A Horizontnál hol?  

 

Béni Norbert képviselő: Ahogy kanyarodunk be Berhida felé menet.  
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Horváth Éva polgármester: Az egy sima lefolyó.  

 

Béni Norbert képviselő: A Temető utcánál is, az Akácfa és az Ady utca sarkánál a fű nő belőle. 

Ezt a kettőt is amikor pucolták nagyon tele volt.  

 

Horváth Éva polgármester: De ez olajfogós, ezek nem azok.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az olajfogóssal nem kell foglalkozni? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. A többivel kell. Azokra Pihokkeres szerződés van. Ezt 

szavazzuk meg? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem muszáj darabonként, lehet egyben is.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért mondom, mert ezek nyitott kapuk. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor is.  

 

Horváth Éva polgármester: Csak most felhívjuk a figyelmet rá. A Pihokker rendszeresen 

csinálja, velük szerződésünk van. A többire meg a Pétkommot megkérjük, hogy nézze át. Ehhez 

nem tudom miért kell határozat.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nyilvánvaló, hogy ennek lesz olyan vonzata, hogy a 

Pétkomm Kft. megnézi és nem tudunk vele mit csinálni. A rendszer felügyeletét, az ismétlődő 

ellenőrzéseket egy kicsit magasabb szinten fog menni.  

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság javaslatának az lesz a 

következménye, hogy hétfőn megy egy megrendelő a Pétkomm Kft. felé, hogy kérjük, hogy 

nézzék át az összes csatornarendszert. Ezt vállalom. Ne csináljunk külön határozatot. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Gyakrabban fogjuk nézni a kiskukákat, mivel van 

hulladéktermelés. Meg lehetne azt oldani, hogy a településnek egy jól kiválasztott helyre 

kérnénk 1100 edényeket, ami a közszolgáltatás része lenne és abba lennének ezek beborogatva? 

 

Horváth Éva polgármester: Azt le kell lakatolni.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Lelakatoljuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg, csak lakatoljátok le.  

A következő, hogy a Szent István parkban, a Horizont előtti téren és az Ifjúsági tó környékén a 

hulladékgyűjtők ürítése hétfőn és pénteken történjen. Kétszer ürítitek.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Egyszer ürítünk és kedd a jellemző. Megoldom ezt a 

kérést.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hol kéritek az ürítést?  

 

Horváth Éva polgármester: A Szent István parkban, a Horizont előtti téren és az Ifjúsági tó 

környékén. 
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Molnár Gyula László képviselő: Ott gyűlik össze a legtöbb szemét.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Meg a Templom téren.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor ez megoldható? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Igen, megoldható.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy vettem észre, hogy amikor talicskával mennek, meg 

ürítenek, akkor összeseprik a szemetet. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Szerintem is összeseprik. A legegyszerűbb példa a 

Mecset Füzért boltja előttünk, amikor ki van ürítve, akkor üres a kuka és tiszta a környéke. Rá 

fél napra csikkel, egyéb szeméttel, összepréselt dobozokkal megvan hintve.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akik régebben ürítették, ők valóban összeseperték, akik most 

ürítik, ők nem.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ezt nagyon egyszerűen tudom cáfolni, például egy 

baleseti jegyzőkönyvvel, amikor éppen egy kuka környékét söpörte össze az egyik 

önkormányzati dolgozó és egy arra menő autó átment egy üvegen, ami széttört és egy szilánk 

eltalálta a bal szeme közepét. Ha nem söpörte volna, akkor nem történik ez a baleset.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ottó azt nem tudod cáfolni, amit az ember a saját szemével 

lát. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Lehet, hogy láttál egyszer olyat.   

 

b) Képviselői jelzések 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A csatorna tisztításhoz szeretném jelezni, hogy a Tiborc utca 

– Bőhm Ferenc utcánál hosszú vízelnyelő van, ami mindig tele van. Hulladékkal feltelítődik és 

a vizet nem tudja befogadni.  

Egy hónappal ezelőtt jeleztem a strandon a kiszáradt fát. Azzal történt valami? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudok rá válaszolni, de intézkedtünk ez ügyben.   

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Meg lett rendelve.  

 

Béni Norbert képviselő: A Településfejlesztési Bizottság ülésén Tránszki Laci mondta, hogy 

folyamatban van, meg még pár fát mondott a patakparton.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Itt az épület van egy selyemakácfa, aminek letört az ága, ami 

szerintem menthető.  

A bizottsági ülésen a szúnyogírtást is megkérdeztük, és azt a tájékoztatást kaptuk, hogy meg 

van rendelve.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azt mondták, hogy sétáljak a faluban és akkor sok 

mindennel találkozom. Sétáltam. A Hősök tere 12-nél nyest probléma van. Azzal mit lehet 

kezdeni? 
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Molnár Gyula László képviselő: Az mindenhol van, a Liszt Ferencben is van.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha a háznak gondot okoz, akkor a ház megkeresi az irtót, aztán 

intézkedik.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A nyest probléma generált egy újabb gondot, hogy 

mindenki úgy akarja elűzni a nyestet, hogy üres petpalackot tesz ki. Úgyhogy most már a Hősök 

terén jóval több petpalack van, mint nyest. Ami nekünk a kaszálásnál probléma.  

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

16.40 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

   

 

 

             Horváth Éva  sk.                   Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


